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Шановні панове, 

 

через судові процеси навколо ВАТ “Патент” просимо утриматись від 

однобокого висвітлення процесів приватизації цього підприємства та 

участі в них місцевої Трастової компанії “Газда-Інвест”. 

 

 

 

 

 

 

 

З повагою 

Президент ТК “Газда-Інвест”                                         Ю.Ключевський 

   

 

  
 


